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Folketingets Indenrigs- og Boligudvalg  
 

Svar på spørgsmål fra Anni Matthiesen (V) og Eva Kjer Hansen (V) stillet den 5. maj 

2021.  

Spørgsmål nr. 3: 

”Er ministeren enig i, at én fælles løsning både kan lette processerne for de frivillige 

foreninger m.v., der ønsker at afholde arrangementer, og for myndighederne, som 

behandler ansøgninger om de nødvendige tilladelser til at afholde disse arrangemen-

ter?” 

Svar: 

Som oplyst i mine svar på spørgsmål nr. 1 og 2, er Indenrigs- og Boligministeriet ved at 

indhente nærmere oplysninger om erfaringerne med det kommunale projekt ARENA, 

ligesom ministeriet i den nærmeste fremtid forventer at indkalde relevante parter til et 

møde med henblik på at søge problemstillingen omkring arrangementstilladelser 

nærmere afdækket. 

Når oplysningerne om ARENA er modtaget i ministeriet, og problemstillingen er søgt 

nærmere afdækket, forventer jeg, at der vil være et bedre grundlag for at vurdere, i 

hvilket omfang en fælles digital løsning på området kan være hensigtsmæssig. 

 

Med venlig hilsen 

Kaare Dybvad Bek 
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